
Beste Parochiaan,

De zomer ligt alweer een tijdje achter ons. Het was een zomer waarin veel is gebeurd en in gang is 
gezet. Veel moet echter zijn beslag nog krijgen. In deze nieuwsbrief nemen we u mee in de 
gebeurtenissen over de periode augustus, september en een stukje van oktober omtrent de 
kerksluitingen.

Terugblik
In de laatste nieuwsbrief, van juli, deelden we met u het proces van besluitvorming over de vraag van 
de StiBo om beide kerken voorlopig (5 jaar) open te houden. We hebben toen de situatie nog eens 
van alle kanten bekeken en moeten concluderen dat ons voorlopig besluit niet gewijzigd kan worden. 
Dat was erg jammer om vast te moeten stellen.

Het voorlopig besluit
Niet kort daarna, begin augustus, verscheen er vrij plotsteling een voorlopig besluit van het Bisdom. 
Deze brief is ook gedeeld met de Stibo. Dit veranderde de situatie direct. De brief diende ervoor om 
het pad dat de toenmalige bisschop Mgr. Dr. C.F.M. van den Hout was ingeslagen, met ons te delen 
voordat hij ons op 26 augustus moest verlaten. In deze brief staan enkele belangrijke zaken:
 Voordat een definitief besluit genomen kan worden, zijn enkele kleine aanvullingen nodig op het 

dossier. Het bestuur is ten tijde van dit schrijven dan ook druk om deze gegevens te verzamelen.
 Het besluit voor de kerken in Wergea en Wytgaard kan wel definitief worden genomen. Dit 

besluit betreft het onttrekken van beide kerkgebouwen aan de eredienst en het vervreemden van
de gronden en gebouwen. Maar ook de opdracht om te zoeken naar alternatieven.

 De bisschop heeft te kennen gegeven dat één kerkgebouw in eigendom van de parochie voor 
Leeuwarden en omstreken voldoende is.

 Het voorlopige besluit dat door het parochiebestuur is ingediend ten aanzien van de kerken in 
Leeuwarden wordt gesteund met het oog op de financiële risico’s van terugkoop van de 
Bonifatiuskerk ten koste van de Dominicuskerk.  

 Het bisdom en de parochie voelen zich echter wel medeverantwoordelijk voor het helpen 
realiseren van een toekomst voor de St. Bonifatiuskerk.

Het voorlopig besluit geeft nog geen definitief oordeel maar biedt wel enige houvast om met elkaar 
ideeën te vormen en plannen te gaan maken. Er zijn gesprekken geweest met de beheercommissies 
van de Dominicuskerk en Bonifatiuskerk om hen van de inhoud van de brief op de hoogte te stellen. 
Binnenkort zullen wij ook opnieuw met de StiBo om tafel gaan om te kijken hoe we met elkaar vooruit 
kunnen kijken. We verwachten u daarover in de volgende nieuwsbrief meer over te kunnen vertellen. 

En in Wytgaard, Wergea en Jirnsum?
Het voorlopig besluit heeft tot gevolg dat de plannen voor onze locaties in Wytgaard en Wergea nu 
verder vorm kunnen worden gegeven. Voor Wergea wordt daarom nu een eerste schets gemaakt door
de architect om te kijken hoe het kerkgebouw en de pastorie op een andere manier gebruikt kunnen 
worden. We gaan hierover (zeer) binnenkort in gesprek met de parochianen en beheercomissie om 
samen de volgende stappen uit te zetten.
 
Voor de locatie Wytgaard geldt dat er al tekeningen zijn gemaakt naar aanleiding van de eerste 
parochieavond over het kerkgebouw. Ook is er een eerste gesprek geweest met de gemeente om te 
kijken wat er past binnen het Omgevingsplan. Het huidige ontwerp vereist nog wat aanpassingen maar
is in essentie een goed plan om de locatie een nieuwe bestemming te geven. Dat is dus goed nieuws! 
Als de plannen wat aangepast zijn, gaan we direct weer in gesprek met de parochianen, 
beheercommissie en ook het dorpsbelang. Het is mooi om te zien dat ideeën van parochianen en de 
commissie nu toch echt vrucht lijken te vormen. We zetten in op een gedegen plan dat gedragen wordt
door de parochie en haar omgeving! 

Tot slot is tijdens de zomerperiode gebleken dat de parochianen in de regio van Jirnsum de vieringen 
graag zouden willen laten stoppen. Ook voor Jirnsum worden daarom gesprekken gevoerd om de 
locatie anders te gaan gebruiken.

Wij hopen u hiermee weer op de hoogte te hebben gebracht van de ontwikkelingen en verwachten u in
begin december een volgende nieuwsbrief te kunnen toezenden.

Een welgemoede groet,

Het parochiebestuur

p.s.
We krijgen regelmatig de vraag van bezorgde parochianen waarom bepaalde specifieke 
informatie niet gedeeld wordt. We doen ons best om een zo compleet mogelijk beeld te 
schetsen van de situatie zonder daarbij te verzanden in te veel details. We streven ernaar om 
een leesbaar geheel aan u aan te bieden. Mocht u echter vragen hebben over specifieke 
onderdelen of informatie omtrent het proces van kerksluiting, neem dan gerust contact met 
ons op (bestuur@sintvitusparochie.nl ). We zullen ons best doen om uw vraag te 
beantwoorden.
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